



الموضوع: القرارات الصادرة خلال الجمعية العامة غير العادية لبنك العز الإسلامي المنعقدة بتاريخ 14 مايو 2020.

بحمد الله وتوفيقه انعقدت الجمعية العامة غير العادية لبنك العز الإسلامي الكترونياً وأصدرت القرارات التالية:

1. الموافقة على النظام الأساسي المعدل لبنك العز الإسلامي ش م ع ع وفقاً لأحكام قانون الشركات التجارية رقم 2019/18.

2. الموافقة على تعديل قرار الجمعية العامة غير العادية الصادر بتاريخ 29 مارس 2018



Handwritten signature in blue ink, appearing to read 'عيسى' (Issa).

فضل الله سليمان

المستشار القانوني وأمين أمانة سر مجلس الإدارة



SUB: Major resolutions passed during Alizz Islamic Bank EGM held on 14th May 2020

Alizz Islamic Bank Extra-Ordinary General Meeting was held on 14th May 2020 electronically and passed the following resolutions:

1. To approve amending the Bank's articles of association in accordance with the requirements of the Commercial Companies' Law promulgated by the Royal Decree No. 18/2019.
2. To approve amending the EGM resolution passed on 29th March 2018.



Fadelallah Suliman
Legal Advisor & Company Secretary